
Zápis z 8. zasedání Zastupitelstva města Poběžovice konaného dne 10. prosince 2019 od 18:00 do 22:00 hodin  ve společenské místnosti Hasičské zbrojnice  v Poběžovicích.                                                                                                                                   

Usnesení je uvedeno tučně kurzívou. 
ZM-08-19.12.10 

 Starosta přivítal všechny přítomné, uvedl, že zasedání ZM Poběžovice bylo svoláno v souladu s právními předpisy a konstatoval, že při zahájení je přítomno 14 zastupitelů a ZM je tedy usnáše-níschopné. K přijetí závazných usnesení zastupitelstva je potřeba nadpoloviční většina všech za-stupitelů, tedy 8 hlasů. Poté informoval o navrženému programu: 1. Zpráva ověřovatelů zápisu ze 7. zasedání ZM 2. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele z 8. zasedání ZM  3. Kontrola usnesení z předchozích zasedání ZM 4. Hospodaření města k 30.11.2019 5. Inventarizace majetku města 6. Rozpočet města na rok 2020 7. Koupě, prodej a směna městského majetku 8. Obecně závazná vyhláška č. 04/2019 o místních poplatcích 9. Obecně závazná vyhláška č. 06/2019 o místním poplatku za provoz systému shromaž-ďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 10. Obecně závazná vyhláška č. 03/2019 o evidenci označených psů a jejich chovatelů 11. Obecně závazná vyhláška č. 05/2019, kterou se zrušuje OZV č. 01/2005 Požární řád města Poběžovice 12. Schválení cen vodného a stočného v lokalitách Poběžovice a Šitboř pro rok 2020 13. Smlouva o předplacení nájemného se společností CHVaK a.s. 14. Informace o činnosti Finančního a Kontrolního výboru ZM 15. Různé a diskuze 
 Schválení programu 8. zasedání ZM Starosta se dotázal, zda má někdo z přítomných nějakou připomínku nebo návrh na změnu, či do-plnění uvedeného programu. Nikdo této možnosti nevyužil. 

Hlasování o navrženém programu zasedání               14:0:0  

1 ZM schvaluje navržený program 8. zasedání Zastupitelstva města Poběžovice. 
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Pro účely evidence hlasování budou používány následující zkratky:  Adamcová Dominika (AdD), Mgr. Adamcová Romana (AdR), Bc. Deckerová Jindřiška (Dec), Ďuriš Zdeněk (Dur), Ing. Grösslová Marie (Gro), Mgr. Jansa Jakub (JaK), Jansa Josef (JaJ), Ing. Kochová Jana (Kch), Kopecký Martin  (Kop), Ing. Kučera Josef (Kuč), Šlegl Petr (Šle), Vejvančický Petr (Vej), Veselák Pavel (Ves), Vogeltanzová Jiřina (Vog), Záhořová Jaroslava (Záh). Hlasování pro (+), hlasování proti (-), zdržení se hlasování (0), nehlasováno (X). 

Přítomni zastupitelé: Dominika Adamcová, Mgr. Romana Adamcová, Bc. Jindřiška Deckerová,  Ing. Marie Grösslová, Mgr. Jakub Jansa, Josef Jansa, Ing. Jana Kochová, Martin Kopecký, Ing. Josef Kučera, Petr Šlegl, Petr Vejvančický, Pavel Veselák, Jiřina Vogeltanzová, Jaroslava Záhořo-vá  Omluveni: Zdeněk Ďuriš 

AdD AdR Dec Dur Gro JaK JaJ Kch Kop Kuč Šle Vej Ves Vog Záh 

+ + + X + + + + + + + + + + + 



1.  Zpráva ověřovatelů zápisu a usnesení ze 7. zasedání ZM  Starosta vyzval přítomné zastupitelky Dominiku Adamcovou a Ing. Marii Grösslovou, aby jako ověřovatelky zápisu ze 7. zasedání ZM poskytly informace zastupitelům. Adamcová D. uvedla, že zápis odpovídá průběhu 7. zasedání ZM. Ing. Grösslová neshledala v zápisu chyby a nedostatky. 
Hlasování o zápisu a usnesení ze 7. zasedání ZM                                14:0:0 

2 ZM schvaluje zápis a usnesení ze 7. zasedání Zastupitelstva města Poběžovice bez výhrad. 
 
2. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele z 8. zasedání ZM  Starosta navrhl, aby ověřovateli zápisu z 8. zasedání ZM byli zastupitelé Petr Vejvančický a Petr Šlegl , zapisovatelem Ing. Pavlína Vejvančická, Ph.D., tajemník MěÚ Poběžovice. 
Hlasování o ověřovatelích a zapisovateli z 8. zasedání ZM                      14:0:0 

3 ZM volí ověřovateli zápisu z 8. zasedání Zastupitelstva města Poběžovice zastupitele Petra Vejvančického a Petra Šlegla a zapisovatelem Ing. Pavlínu Vejvančickou, Ph.D., tajemní-ka MěÚ Poběžovice. 
 3. Kontrola usnesení ze 7. a předchozích zasedání ZM ZM-07-19.11.14 9 trvá ZM schvaluje záměr města prodat pozemek p.č. 227/4 v k.ú. Poběžovice u Domažlic, o výměře 361 m2, druh pozemku zahrada a ukládá starostovi zajistit vyhotovení znaleckého posudku. 10 trvá ZM schvaluje záměr města prodat pozemek p.č. 1153/2 o výměře 115 m2 a pozemek p.č. 1173/2 o výměře 294 m2, vše v k.ú. Zámělíč, druh pozemku ostatní plocha a ukládá starostovi zajistit vyho-tovení znaleckého posudku. ZM-06-19.09.24 8 trvá ZM ukládá starostovi města zajistit vyjádření Dopravního inspektorátu Policie ČR k možnosti zjednosměrnění ulice Šandovy v Poběžovicích z důvodu zajištění vyšší bezpečnosti účastníků sil-ničního provozu na této pozemní komunikaci a v případě kladného stanoviska zajistit osazení pří-slušného dopravního značení. 9 trvá ZM ukládá starostovi města zajistit opětovné osazení betonového jehlanu z důvodu zamezení vjez-du motorových vozidel na cestu podél trati z ulice Smetanovy do ulice Květinové na pozemek p. č. 1149 v k.ú. Poběžovice po vyjádření DI PČR a MěÚ Domažlice.  11 trvá ZM schvaluje prodej pozemku p. č. 1559 v k. ú. Ohnišťovice o výměře 10.941 m2, druh pozemku orná půda, Václavu Matouškovi, bytem Bdeněves 1, 330 32 Bdeněves, za cenu 45,-Kč za m2 (celkem za cenu 492.345,-Kč) a ukládá starostovi vypracovat kupní smlouvu podle tohoto usnese-ní a tu jménem obce uzavřít, přičemž kupující uhradí náklady za vklad do katastru nemovitostí. 12 splněno ZM schvaluje prodej  pozemku p. č. 1571 v k. ú. Ohnišťovice o výměře 4.030 m2, druh pozemku trvalý travní porost, společnosti Baldovská s.r.o., se sídlem Petrovice 27, 344 01 Domažlice, za ce-nu 25,10,-Kč za m2 (celkem za cenu 101.153,-Kč) a ukládá starostovi vypracovat kupní smlouvu podle tohoto usnesení a tu jménem obce uzavřít, přičemž kupující uhradí náklady za vklad do ka-tastru nemovitostí. 13 splněno ZM schvaluje prodej pozemku p. č. 1580 v k.ú Ohnišťovice o výměře 921 m2, druh pozemku trva-lý travní porost, společnosti Baldovská s.r.o., se sídlem Petrovice 27, 344 01 Domažlice, za cenu 36,-Kč za m2 (celkem za cenu 33.156,-Kč) a ukládá starostovi vypracovat kupní smlouvu podle to-hoto usnesení a tu jménem obce uzavřít, přičemž kupující uhradí náklady za vklad do katastru ne-movitostí. 
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14 trvá ZM schvaluje prodej pozemku p. č. 1601 v k.ú Ohnišťovice o výměře 10.669 m2, druh pozemku orná půda, Václavu Matouškovi, bytem Bdeněves 1, 330 32 Bdeněves, za cenu 45,-Kč za m2 (celkem za cenu 480.105,-Kč) a ukládá starostovi vypracovat kupní smlouvu podle tohoto usnese-ní a tu jménem obce uzavřít, přičemž kupující uhradí náklady za vklad do katastru nemovitostí. 15 splněno ZM schvaluje prodej pozemku p. č. 1602 v k. ú. Ohnišťovice o výměře 13.709 m2, druh pozemku orná půda, společnosti Baldovská s.r.o., se sídlem Petrovice 27, 344 01 Domažlice, za cenu 41,20,-Kč za m2 (celkem za cenu 564.811,-Kč) a ukládá starostovi vypracovat kupní smlouvu podle toho-to usnesení a tu jménem obce uzavřít, přičemž kupující uhradí náklady za vklad do katastru nemo-vitostí. 16 splněno ZM schvaluje prodej pozemku p. č. 1609 v k.ú Ohnišťovice o výměře 1.544 m2, druh pozemku or-ná půda, společnosti Druhá Poběžovická, a.s., Vranovská 142, 345 22 Poběžovice, za cenu 30,-Kč za m2 (celkem za cenu 46.320,-Kč) a ukládá starostovi vypracovat kupní smlouvu podle tohoto usnesení a tu jménem obce uzavřít, přičemž kupující uhradí náklady za vklad do katastru nemovi-tostí. 17 splněno ZM schvaluje prodej pozemku p. č. 1611 v k. ú. Ohnišťovice o výměře 20.475 m2, druh pozemku orná půda, společnosti Baldovská s.r.o., se sídlem Petrovice 27, 344 01 Domažlice, za cenu 40,20,-Kč za m2 (celkem za cenu 823.095,-Kč) a ukládá starostovi vypracovat kupní smlouvu podle toho-to usnesení a tu jménem obce uzavřít, přičemž kupující uhradí náklady za vklad do katastru nemo-vitostí. 18 splněno ZM schvaluje prodej pozemku p. č. 1616 v k.ú Ohnišťovice o výměře 2.217 m2, druh pozemku or-ná půda, společnosti Baldovská s.r.o., se sídlem Petrovice 27, 344 01 Domažlice, za cenu 25,30,-Kč za m2 (celkem za cenu 56.090,-Kč) a ukládá starostovi vypracovat kupní smlouvu podle tohoto usnesení a tu jménem obce uzavřít, přičemž kupující uhradí náklady za vklad do katastru nemovi-tostí. 19 splněno ZM schvaluje prodej pozemku p. č. 1626 v k. ú. Ohnišťovice o výměře 6.191 m2, druh pozemku orná půda, společnosti Baldovská s.r.o., se sídlem Petrovice 27, 344 01 Domažlice, za cenu 30,30,-Kč za m2 (celkem za cenu 187.587,-Kč) a ukládá starostovi vypracovat kupní smlouvu podle toho-to usnesení a tu jménem obce uzavřít, přičemž kupující uhradí náklady za vklad do katastru nemo-vitostí. 20 splněno ZM schvaluje prodej pozemku p. č. 1629 v k. ú. Ohnišťovice o výměře 14.213 m2, druh pozemku orná půda, společnosti Baldovská s.r.o., se sídlem Petrovice 27, 344 01 Domažlice, za cenu 40,20,-Kč za m2 (celkem za cenu 571.363,-Kč) a ukládá starostovi vypracovat kupní smlouvu podle toho-to usnesení a tu jménem obce uzavřít, přičemž kupující uhradí náklady za vklad do katastru nemo-vitostí. 21 splněno ZM schvaluje prodej pozemku p. č. 1012 v k. ú. Šitboř o výměře 24.729 m2, druh pozemku trvalý travní porost, společnosti Agrima Draženov a.s, se sídlem Draženov 78, 344 01 Domažlice, za ce-nu 22,-Kč za m2 (celkem za cenu 544.038,-Kč) a ukládá starostovi vypracovat kupní smlouvu pod-le tohoto usnesení a tu jménem obce uzavřít, přičemž kupující uhradí náklady za vklad do katastru nemovitostí. 24 splněno ZM schvaluje prodej pozemku p. č. 1175 v k. ú. Zámělíč o výměře 23.242 m2, druh pozemku trva-lý travní porost, společnosti Druhá Poběžovická, a.s., Vranovská 142, 345 22 Poběžovice, za cenu 25,-Kč za m2 (celkem za cenu 581.050,-Kč) a ukládá starostovi vypracovat kupní smlouvu podle tohoto usnesení a tu jménem obce uzavřít, přičemž kupující uhradí náklady za vklad do katastru nemovitostí. ZM-05-19.06.20 21 trvá ZM schvaluje prodej části pozemku p. č. 668/1, odděleným dle geometrického plánu č. 830-206/2019 dílem „A“ o výměře 22 m2, druh pozemku ostatní plocha, v k. ú. Poběžovice u Domažlic do společného jmění manželů  Jiřího a Ivany Čadových, bytem Finská 81, Poběžovice, za cenu v čase a místě obvyklou ve výši 400 Kč za 1 m2 (celkem za cenu 8.800,- Kč), která je stanovena znaleckým posudkem a ukládá starostovi vypracovat kupní smlouvu podle tohoto usnesení a tu 
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jménem obce uzavřít, přičemž kupující uhradí náklady na vyhotovení znaleckého posudku, vyho-tovení geometrického plánu a za vklad do katastru nemovitostí. P. Čada nesouhlasí se stanovenou cenou pozemku odhadcem, dle jeho vyjádření nemá město kup-ní smlouvu připravovat. Bod dnešního jednání ZM. ZM-04-19.05.14 10 splněno ZM schvaluje prodej pozemku p.č. 789/28 o výměře 37 m2, druh pozemku ostatní plocha – ostatní komunikace, v k.ú. Šitboř do vlastnictví panu Milanu Solfronkovi, bytem Šitboř 24, Poběžovice, za cenu v čase a místě obvyklou ve výši 250 Kč za 1 m2 (celkem za cenu 9.250 Kč), která je sta-novena znaleckým posudkem a ukládá starostovi vypracovat kupní smlouvu podle tohoto usnesení a tu jménem obce uzavřít, přičemž kupující uhradí náklady na vyhotovení znaleckého posudku a za vklad do katastru nemovitostí.  Kupní smlouva byla vyhotoven a zaslána p. Solfronkovi k odsouhlasení. Jeden z bodů dnešního 7. zasedání ZM. ZM-02-19.03.07 36 trvá ZM souhlasí s udělením čestného občanství in memoriam p. Danielu Mauerhoferovi, dlouholeté-mu starostovi partnerské obce Radelfingen a současně zakladateli partnerského vztahu mezi Pobě-žovicemi a švýcarským Radelfingenem a ukládá starostovi předložit nezbytné náležitosti pro jeho udělení na příštím zasedání ZM. Město má souhlas manželky p. Mauerhofera, hledá se společně s paní Šebestovou vhodný termín pro udělení. ZM-22-18.02.28 33 trvá ZM schvaluje bezúplatný převod pozemků: p.č. 144/6 o výměře 19 m2, druh pozemku zahrada, p.č. 475/13 o výměře 61 m2, druh pozemku ostatní plocha – manipulační plocha, p.č. 936/26 o vý-měře 92 m2, druh pozemku ostatní plocha – ostatní komunikace, p.č. 938/1 o výměře 187 m2, druh pozemku ostatní plocha – ostatní komunikace a p.č. 938/2 o výměře 286 m2, druh pozemku ostatní plocha – ostatní komunikace, vše v k.ú. Poběžovice u Domažlic zapsané na LV č. 10002 u Katastrálního úřadu pro Plzeňský kraj, Katastrální pracoviště Domažlice, z majetku Státního po-zemkového úřadu ČR do majetku města a ukládá starostovi podat žádost o převod a současně jej pověřuje podpisem příslušné smlouvy o převodu. Ze strany města bylo zažádáno o převod, čeká se na reakci. ZM-11-16.03.23 13 trvá ZM pověřuje starostu jednáním s vlastníky pozemku p.č. 1162 v k.ú. Zámělíč ve věci vyřešení ma-jetkoprávních vztahů k nemovité kulturní památce rejstř. č. 45835/4-2182 a jí dotčené části po-zemku. Starosta je v kontaktu s vlastníky dotčené nemovitosti, bude objednán znalecký posudek. Je objed-nán odhadce na cenu pozemku. ZM-03-06.12.21 12 trvá ZM ukládá starostovi vyřešit vlastnické vztahy k jednotlivým pozemkům pod garážemi na Spoje-neckém náměstí do 31.3.2007. Město se zavázalo, že nechá vyhotovit GP a bude fungovat jako organizátor celé akce, což zname-ná postupně uzavřít před notářem nové smlouvy se všemi vlastníky garáží. Bohužel někteří z vlast-níků trvale žijí v zahraničí a je proto obtížné s nimi smlouvu za těchto podmínek podepsat. V sou-časnosti se čeká na vyhotovení nového geometrického plánu. 
 Starosta vyzval přítomné zastupitele k dotazům a připomínkám, nikdo tuto možnost nevyužil. 

 4. Hospodaření města k 30.11.2019   Základní ukazatele: Příjmy +62.814.097,11 Kč (po konsolidaci +51.120.274,81 Kč), výdaje -60.351.581,06 Kč (po konsolidaci -48.657.758,76 Kč) a financování celkem -2.462.516,05 Kč; z toho uhrazené splátky dlouhodobých přijatých půjček, tzn. splátky půjček a úvěrů činily +4.800.080,41 Kč (hypotéka Šandova čp. 275, hypotéka náměstí Míru čp. 50, splátka KB a.s., Re-
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financování závazků a závazek Mikroregion Radbuza + Leasing Dacia Dokker + Leasing sekačka Kubota).  Stav na účtech města k 30. 11. 2019 byl +4.639.118,84 Kč, přičemž z toho na účtu KB a.s. použí-vaného hlavně pro projekt Terénní sociální práce bylo 988.382,29 Kč a na běžném účtu 3.213.824,51 Kč (ostatní sbírkový účet a účet v ČNB). V pokladně k 31. 11. 2019 byly prostředky ve výši 258.200 Kč. Závazky města: -275.383,67 Kč, neuhrazené faktury po splatností 0 Kč. Pohledávky města: +1.191.875,63 Kč. Z toho po lhůtě splatnosti +997.969,85 Kč. 
Hlasování o informaci o hospodaření města                               14:0:0 

4 ZM bere na vědomí informaci o hospodaření města k 30. 11. 2019 s příjmy ve výši +62.814.097,11 Kč (po konsolidaci +51.120.274,81 Kč), výdaji ve výši -60.351.581,06 Kč (po konsolidaci -48.657.758,76  Kč) a financováním ve výši -2.462.516,05 Kč, přičemž zá-vazky města k 30. 11. 2019 činily -275.383,67 Kč (po lhůtě splatnosti 0 Kč) a pohledávky města k 30. 11. 2019 činily +1.191.875,63 Kč (po lhůtě splatnosti +997.969,85 Kč). 
 5. Inventarizace majetku města Zastupitelstvu města byl předložen Pokyn starosty k provedení inventur, jehož součástí je taktéž plán provedení inventur. V něm je konkrétní složení jednotlivých inventarizačních komisí a časový harmonogram. Inventury budou probíhat zcela standardně, jen se změnilo obsazení komisí z důvodu zaneprázdněnosti, nebo personálních změna na MěÚ Poběžovice. Adamcová R. upozornila na dva případy, kdy v předloženém materiálu je uveden špatný rok.  Ty-to chyby byly hned v materiálu opraveny. 
Hlasování o Pokynu starosty k provedení inventur                              14:0:0 

5 ZM bere na vědomí Pokyn starosty k provedení inventur v upraveném znění. 
 6. Rozpočet města na rok 2020 Zastupitelé již před zasedáním obdrželi Návrh rozpočtu města na rok 2020 v členění po paragra-fech. V takové verzi byl materiál uveřejněn po stanovenou dobu minimálně 15 dnů na úřední desce města včetně elektronické verze. Verze Návrhu rozpočtu města na rok 2020 dle položek je podrob-nou verzí a slouží jako pracovní materiál pro zastupitele. V jednotlivých položkách je v závorkách dovysvětlení, čeho by se měly hlavní investice týkat. Záměrně nebyly do rozpočtu zahrnuty inves-tice, ke kterým není jistá dotace. Pokud tedy město získá dotaci na rekonstrukci např. Masarykovy ulice, doplní se celkové výdaje do rozpočtu pomocí rozpočtového opatření. Návrh rozpočtu v obou verzích byl předán k projednání Finančnímu výboru ZM. Finanční výbor se k Návrhu rozpočtu na rok 2020 vyjádřil v zápise ze 8. schůze FV. Konečná verze návrhu rozpočtu na rok 2020 byla pro-jednána na jednání RM dne 25. 11. 2019 a téhož dne i uveřejněna na úřední desce a webových stránkách. Starosta poskytl podrobný komentář k jednotlivým paragrafům předloženého Návrhu rozpočtu města na rok 2020. Na zasedání ZM byla pozvána i hlavní účetní MěÚ Poběžovice paní J. Tarko-vá, která poskytne podrobné informace o jednotlivých položkách předloženého návrhu. Zastupitelé mohou využít své právo podávat pozměňující návrhy, o kterých se bude následně hlasovat. Jaký-koliv návrh změny rozpočtu ve výdajové stránce musí být kompenzován návrhem na posílení pří-jmů nebo změnou ve struktuře výdajů.  Kučera upozornil na rozdílné částky  ve výdajích v paragrafu 3319 Ostatní záležitosti kultury v materiálu, který obdržel a v projednávaném Návrhu rozpočtu. Starosta vysvětlil, že v tomto paragrafu došlo ke změně na základě jednání FV ZM, kdy bylo nut-né získat prostředky na plánovaný lesní hospodářský plán a došlo tak k ponížení výdajů v paragra-fu 3319.  
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Adamcová D. uvedla, že  na základě přijatých žádostí o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města na rok 2020 došlo ještě k úpravě výdajové části rozpočtu v paragrafu 3419 Ostatní tělový-chovná činnost a v paragrafu 4379 Ostatní služby a činnosti v oblasti sociální prevence. Občan Královec se dotázal na důvody razantního zvýšení ve výdajích na Odvádění a čištění od-padních vod a nakládání s nimi. Starosta uvedl, že dříve se příjem z nájmu kanalizace rozpouštěl do rozpočtu. Teď všechny pro-středky, které přijdou z nájmu musí jít do Fondu obnovy vodohospodářské infrastruktury a  nelze je použít na nic jiného.  Deckerová jako předsedkyně FV ZM informovala přítomné o programu 8. schůze FV ZM. Výbor se zabýval návrhem rozpočtu města na rok 2020 a největšími plánovanými investicemi pro rok 2020. Tam patří především rekonstrukce komunikace v Zámělíči, vypracování projektové doku-mentace Větrné ulice a budovy kina, koupě domu č.p. 2 na náměstí Míru a rekonstrukce chodníků v ulici Masarykova, popř. Vranovská a Drahotínská.  Občan Královec poznamenal, že chodníky byly poškozeny při budování nové kanalizace a nebylo to reklamováno. Starosta upřesnil, že výstavba nové kanalizace byla realizována před 13ti lety a nikdo ze součas-ných zastupitelů to nemohl kontrolovat. Občan Čada se dotázal na pokles výdajů na Terénní programy. Starosta informoval o konci sociálního projektu ke konci dubna 2020, s tím, že zaměstnanci mají pracovní smlouvy na dobu určitou a po skončení projektu zůstane jen jedna sociální pracovnice v rámci MěÚ Poběžovice. 
Hlasování o návrhu rozpočtu města na rok 2020               14:0:0 

6 ZM schvaluje přebytkový rozpočet města Poběžovice na rok 2020 (sestavený po rozpočto-vých paragrafech) s celkovými příjmy ve výši 48.689.800,00 Kč (příjmy po konsolidaci ve výši 48.599.800,00 Kč), celkovými výdaji ve výši 46.858.500,00 Kč (výdaje po konsolidaci ve výši 46.768.500,00 Kč) a financováním ve výši -1.831.300,-Kč, přičemž konsolidovanou položkou ve výši 90.000,00 Kč se rozumí sociální fond. 
 
Hlasování o sociálním fondu                 14:0:0 

7 ZM schvaluje rozpočet sociálního fondu na rok 2020 s celkovými příjmy a výdaji ve výši 90.000,00 Kč. 
 

Hlasování o rozpisu schváleného rozpočtu               14:0:0 

8 ZM ukládá správci rozpočtu provést neprodleně rozpis schváleného rozpočtu města na rok 2020 a předložit jej následně RM k projednání, současně ZM ukládá správci rozpočtu po projednání v RM sdělit příspěvkovým organizacím a dalším subjektům závazné ukazatele rozpočtu, kterými jsou povinni se řídit. 
 

Hlasování o kompetencích RM pro rok 2020               13:0:1  

9 ZM stanovuje pro rozpočtový rok 2020 v souladu s § 102, odst. 2, písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů kompetenci rady města k provádění jednotlivých rozpočtových opatření v následujícím rozsahu: a) do výše 50.000,-Kč včetně, v jednotlivých závazných ukazatelích (paragrafech), a to na návrh správce rozpočtu; 
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b) neomezeně v závazných ukazatelích (paragrafech) v případě, kdy si zapojení výdaje vy-žaduje nutnost zajištění chodu obce, v případě havárií nebo stavu nouze, v případě nutnos-ti odvrácení možných škod a dále, kdy včasné provedení úhrady je vázáno penalizací a do-pady penalizace mohou výrazně překročit případná rizika z neoprávněné úhrady; c) neomezeně v závazných ukazatelích (paragrafech) v případě, že se jedná o dotace a sou-časně se nezmění rozdíl mezi příjmy a výdaji schváleného rozpočtu.  
 

Hlasování o kompetenci pro schválení RO č. 08/2019                    14:0:0 

10 ZM pověřuje Radu města Poběžovice ke schválení rozpočtových opatření č. 08/2019, na konci roku 2019. 
 V rámci projednání a schválení rozpočtu na rok 2020 je potřeba schválit dotace z rozpočtu města na rok 2020. Termín pro podání žádostí o dotaci byl 8. 11. 2019. Přehled jednotlivých žádostí je uveden v materiálu Dotace organizacím z rozpočtu města, který zastupitelé obdrželi před zasedá-ním ZM. Komise pro projednávání dotací z rozpočtu města stanovila jednotlivé výše poskytnutých dotací a doporučila ZM dotace v předložené výši a zapracované do návrhu rozpočtu na rok 2020 schválit. Dotace z rozpočtu města na rok 2020 může být poskytnuta na základě usnesení ZM a uzavření veřejnoprávní smlouvy. Adamcová D. jako předsedkyně Komise pro rozdělování dotací z rozpočtu města Poběžovice po-skytla základní informace o procesu hodnocení obdržených žádostí. Starosta uvedl, že je nutné příští rok stanovit jasná kritéria pro udělování dotací z rozpočtu města a ta zveřejnit v rámci Dotačního programu města pro rok 2021, který musí být vyvěšen na úřední desce 30 dní před datem přijímání žádostí a poté ještě minimálně 2 měsíce. 
Hlasování o dotaci z rozpočtu města                       14:0:0 

11 ZM schvaluje neinvestiční dotaci z rozpočtu města na rok 2020 ve výši 40.000,- Kč spolku Český rybářský svaz, z.s., místní organizace Poběžovice (IČ: 18231004), se sídlem Budova-telů 114, Poběžovice, účelově vázanou na zajištění letního tábora rybářského kroužku, opravu rybníka pod školou a zajištění spolkové činnosti v souladu se žádostí o dotaci na rok 2020 a současně pověřuje starostu uzavřením veřejnoprávní smlouvy.  
 
Hlasování o dotaci z rozpočtu města                      14:0:0 

12 ZM schvaluje neinvestiční dotaci z rozpočtu města na rok 2020 ve výši 50.000,- Kč spolku Spolek Mikuláš, z.s. (IČ: 42320396), se sídlem Šitboř 41, Poběžovice, účelově vázanou na zajištění činnosti spolku, zejména na vydání dvojjazyčné knihy s pracovním názvem „Osobnost Jana ze Šitboře, život a dílo“, výstavu obrazů s pracovním názvem „Obrázky ze Šitboře“, včetně vernisáže, letní benefiční koncert na podporu záchrany kostela sv. Miku-láše v Šitboři, adventní benefiční koncert na záchranu kostela sv. Mikuláše v Šitboři, se-tkání s autory výše uvedené knihy, projekt „Obnova slunečních hodin na věži kostela sv. Mikuláše v Šitboři v souladu se žádostí o dotaci na rok 2020 a současně pověřuje starostu uzavřením veřejnoprávní smlouvy. 
 
Hlasování o dotaci z rozpočtu města                       14:0:0 
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13 ZM schvaluje neinvestiční dotaci z rozpočtu města na rok 2020 ve výši 200.000,- Kč spolku Sportovní klub Poběžovice, z.s. (IČ: 18230580), se sídlem náměstí Míru 47, Poběžovice, účelově vázanou na zajištění sportovní činnosti, úhradu energií, údržbu a opravy majetku spolku v souladu se žádostí o dotaci na rok 2020 a současně pověřuje starostu uzavřením veřejnoprávní smlouvy. 
 
Hlasování o dotaci z rozpočtu města                      14:0:0 

14 ZM schvaluje neinvestiční dotaci z rozpočtu města na rok 2020 ve výši 50.000,- Kč spolku SK JUDO Poběžovice (IČ: 68782802), se sídlem Zahradní 226, Poběžovice, účelově váza-nou na zajištění sportovní činnosti mládeže organizované ve spolku v souladu se žádostí o dotaci na rok 2020 a současně pověřuje starostu uzavřením veřejnoprávní smlouvy. 
 
Hlasování o dotaci z rozpočtu města                       14:0:0 

15 ZM schvaluje neinvestiční dotaci z rozpočtu města na rok 2020 ve výši 20.000,- Kč spolku MTB – SILNÝ KAFE (IČ: 22610791), se sídlem Dobrohostova 231, Poběžovice, účelově vázanou na zajištění závodu horských kol Ledový kafe v souladu se žádostí o dotaci na rok 2020 a pořádáním akce „Poběžovická pouť – DJ louka v parku“, přičemž podmínkou pro poskytnutí dotace je závazek zorganizování závodu kol pro děti Silný kakao jako v minulých letech, a současně pověřuje starostu uzavřením veřejnoprávní smlouvy. 
 
Hlasování o dotaci z rozpočtu města                       14:0:0 

16 ZM schvaluje neinvestiční dotaci z rozpočtu města na rok 2020 ve výši 5.000,- Kč spolku Raná péče KUK, z. ú., Tomanova 2645/5, 301 00 Plzeň (IČ: 29109663), účelově vázanou na pokrytí nákladů spojených s poskytováním služby raná péče pro 1 rodinu s dítětem s postižením, která žije v Poběžovicích, a to vše v souladu se žádostí o dotaci na rok 2020 a současně pověřuje starostu uzavřením veřejnoprávní smlouvy. 
 
Hlasování o dotaci z rozpočtu města                       14:0:0 

17 ZM schvaluje neinvestiční dotaci z rozpočtu města na rok 2020 ve výši 30.000,- Kč spolku Montessori Poběžovice z. s. (IČ: 06094180), se sídlem Horní 150, Poběžovice, účelově vá-zanou na nákup nábytku a pomůcek pro potřeby Rodinného a komunitního centra Pelí-šek, jako příspěvek na lektorné pro lektory cizích jazyků pro dospělé a na zajištění příměst-ského tábora v souladu se žádostí o dotaci na rok 2020 a současně pověřuje starostu uza-vřením veřejnoprávní smlouvy. 
 
Hlasování o dotaci z rozpočtu města                       14:0:0 

18 ZM schvaluje neinvestiční dotaci z rozpočtu města na rok 2017 ve výši 35.000,- Kč nezis-kové organizaci Diakonie ČCE – středisko Západní Čechy (IČ: 45331154), se sídlem Pro-kopova 25, Plzeň, účelově vázanou na zajištění provozu terénní formy sociální služby – 
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nízkoprahové zařízení pro děti a mládež „Klub Uličník pro děti a mládež“ v souladu se žá-dostí o dotaci na rok 2020 a současně pověřuje starostu uzavřením veřejnoprávní smlouvy.  
 
Hlasování o dotaci z rozpočtu města                          13:0:1 

19 ZM schvaluje neinvestiční dotaci z rozpočtu města na rok 2020 ve výši 50.000,- Kč spolku SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Poběžovice (IČ: 65570111), se sídlem Žižkova 111, Poběžovice, účelově vázanou na: a) zajištění zájmové činnosti kroužku mladých hasičů ve výši 15.000,- Kč, b) zajištění činnosti okrsku č.11 SDH ve výši 5.000,- Kč a c) na zajištění další spolkové činnosti ve výši 30.000,- Kč (uspořádání výročí 140 let od založení SDH) v souladu se žádostí o dotaci na rok 2020 a současně pověřuje starostu uzavřením veřejno-právní smlouvy. 
 
Hlasování o dotaci z rozpočtu města                         13:0:1 

20 ZM schvaluje neinvestiční dotaci z rozpočtu města na rok 2020 ve výši 10.000,- Kč spolku Frei Racing Team (IČ: 5663962), se sídlem Kout na Šumavě 241, 345 02 Kout na Šumavě, účelově vázanou na úhradu startovného na sportovní akci Historic Vltava Rallye a Invelt Rally Pačejov, kdy podmínkou pro poskytnutí dotace je prezentace Města Poběžovice na soutěžích a účast závodního vozu na dětském dni, nebo jiné akci pro děti či mládež v roce 2020  v souladu se žádostí o dotaci na rok 2020 a současně pověřuje starostu uzavřením veřejnoprávní smlouvy. Starosta doplnil, že byl upozorněn na problém v terminologii při zřizování Komise pro rozdělová-ní dotací z rozpočtu města Poběžovice na minulém zasedání ZM. Poradní orgán ZM je třeba na-zvat Výborem a ne Komisí. Deckerová doplnila, že by v poradním orgánu pro rozdělování dotací měli být zástupci jednotli-vých spolků. Starosta oponoval, že pro zachování rovnosti v hodnocení žádostí by bylo potřeba tam mít zástup-ce všech spolků a hrozilo by nebezpečí, že by nebyli schopni se domluvit. Občan Čada se dotázal na kluby sloučené ve spolku SK Poběžovice. Místostarosta uvedl, že SK Poběžovice sdružuje fotbalisty, tenisty, stolní tenisty, volejbalisty a sdružení ASPV. 
 V 19:00 hodin odešel zastupitel Josef Jansa a počet zastupitelů klesl na 13. 
 7. Koupě, prodej a směna městského majetku a) Koupě pozemku p.č. 1155 v k.ú. Zámělíč.  Jedná se o koupi pozemku od p. Maříka. Cílem je tento pozemek spojit s pozemkem 1153/1 a zís-kat tak možnost odprodat tento pozemek jako jednotný celek.  Na pozemek p.č. 1155 byl vyhoto-ven znalecký posudek, který stanovil cenu 100,-Kč za m2, jelikož je pozemek přístupný pouze přes pozemky města Poběžovice a sousedního vlastníka pozemku p.č. 1156. Celková cena je tak posud-kem stanovena na 18.900,- Kč. V případě zájmu mohli zastupitelé nahlédnout do znaleckého po-sudku přímo na zasedání ZM.  Deckerová se dotázala na současné využití pozemku a jaké je jeho užití v plánovaném územním plánu. Starosta informoval, že v současné době je tam rumiště bez užitku a v sestavovaném ÚP je to za-stavitelná plocha. Občan Královec se dotázal, proč ještě nebyl předložen ÚP k veřejnému projednání.  Starosta upozornil, že Územní plán města byl již projednáván několikrát a v pondělí 16. 12. bude 
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snad už poslední veřejné projednávání. Občan Královec vyjádřil podezření, že dochází k umělému prodlužování schvalování Územního plánu. Starosta upřesnil, že celé projednávání se zdržuje z důvodu projednávání a zakomponování připo-mínek, které jsou především od občanů.  Občan Němec se dotázal, kdy bude nakonec Územní plán města schválen. Starosta podotkl, že 16.12. 2019 bude veřejné projednávání a pokud nebude žádná připomínka je reálné celý Územní plán města schválit na začátku roku 2020. Občan Musil se dotázal na vlastníka pozemků pod tenisovými kurty. Místostarosta uvedl, že tenisové kurty budoval SK Poběžovice z dotace a podmínkou bylo i vlast-nictví pozemku. 
Hlasování o pozemku p.č. 1155                        13:0:0 

21 ZM souhlasí s koupí pozemku p.č. 1155 v k.ú. Zámělíč, typ pozemku jiná plocha – ostatní plocha, o výměře 189 m2, za cenu 100,- m2, celkem za 18.900,- Kč a ukládá starostovi vy-pracovat kupní smlouvu a tu jménem města uzavřít. 
 b) Prodej pozemku části pozemku p.č. 668/1 v k.ú. Poběžovice u Domažlic.  Jedná o opětovné projednání schváleného prodeje pozemku manželům Čadovým. Pan Čada požá-dal RM o vyslání zástupce vedení města na místo, aby pozemek znovu osobně prohlédl. Dne 4. 12. 2019 proběhlo místní šetření za přítomnosti starosty a předsedkyně KV ZM. Zastupitelů byla před-ložena fotodokumentace předmětného pozemku. RM se taktéž tímto problémem na svém zasedání zabývala a doporučila ZM znovu tento bod projednat na zasedání ZM. Podle vyjádření žadatele je pro něho akceptovatelná částka za daný pozemek 200,-Kč za m2.  Občan Čada upozornil na faktické chyby ve znaleckém posudku, především o typu a kvalitě pří-stupu k danému pozemku a o průběhu skutečného posouzení pozemku a zdůraznil, že stanovená cena neodpovídá skutečnému stavu. Starosta uvedl, že ZM může revidovat cenu jen ze skutečně závažného důvodu. V současnosti má ZM několik možností. Může se přiklonit k jinému posudku, může trvat na svém usnesení z 20. června 2019 nebo ten pozemek neprodávat. Deckerová se dotázala, kolik město Poběžovice prodalo v roce 2019 pozemků za cenu 400,-Kč za m2. Dále uvedla, že FV ZM řešil podobný prodej pozemku paní Skalové, kde cena podle  posudku byla 380,-Kč za m2 a z důvodu záplavové oblasti a inženýrských sítí byla tato cena snížena na 200,
-Kč za m2. Podle jejího názoru je možné stejným postupem snížit cenu i u pozemku, o který žádal pan Čada také na 200,-Kč za m 2, neboť do něho zasahují ochranná pásma elektrického vedení a plynu, a to i s ohledem na již vynaložené náklady spojené s vypracováním  geometrického plánu a vyhotovením znaleckého posudku.  Starosta uvedl, že za cenu 400,-Kč za m2 se letos žádný pozemek v Poběžovicích neprodal. Adamcová D. upozornila zastupitele, že na minulém zasedání ZM bylo rozhodnuto v případě pro-deje pozemku chovat se podle platného usnesení z roku 2016. Adamcová R. navrhla jako řešení objednat nový posudek. Občan Královec připomněl, že v minulosti proběhl prodej zasíťovaných pozemků v průmyslové zóně za cenu 50,-Kč za m2. Grösslová uvedla, že pro zastupitele je závazné usnesení o prodeji pozemků města pouze za cenu stanovenou znaleckým posudkem.  Vogeltanzová souhlasí se snížením ceny tohoto konkrétního pozemku. Místostarosta upozornil, že zastupitelstvo musí dodržovat nastavená pravidla. Ujistil přítomné, že nikdo nenavedl odhadce aby stanovil přehnaně vysokou cenu za pozemek a vyjádřil přesvědčení, že případný nový posudek se nebude nijak výrazně od tohoto lišit. Kučera upozornil, že odhadní ceny jsou ovlivněny časem. Občan Čada podotkl, že o záměru prodat pozemek ZM rozhodovalo na zasedání dne 6.12.2018 a nechápe, proč se to celé protahuje až do konce roku 2019. Dále uvedl, že obyvatelé ulic Otovská, 

stránka 10 

AdD AdR Dec Dur Gro JaK JaJ Kch Kop Kuč Šle Vej Ves Vog Záh 

+ + + X + + X + + + + + + + + 



Finská a Zahradní sepsali před dvěma lety petici o vybudování komunikací v dané lokalitě. Vedení města přislíbilo po schválení nového územního plánu rekonstrukci celé této oblasti z důvodu vy-budování obytné zóny jihovýchod. Adamcová R. poznamenala, že pokud jsou zřejmé chyby a nedostatky v předloženém znaleckém odhadu, tak ZM požádá o revizi znaleckého posudku na náklady daného znalce. Adamcová D. navrhla požádal znalce o revizi odhadu. Starosta nechal zastupitele hlasovat o navrženém usnesení. 
Hlasování o revizi ceny pozemku p.č. 668/1                8:4:1 

22 ZM schvaluje revizi prodejní ceny za pozemek p.č. 668/1 v k.ú. Poběžovice u Domažlic z původních 400,-Kč za m2 na cenu 200,-Kč za m2. 
 Adamcová R. vznesla námitku na proběhlé hlasování z důvodu zmatečnosti. Podle jejího názoru někteří zastupitelé špatně pochopili znění navrženého usnesení. Zastupitelka Adamcová D. navr-hovala revizi znaleckého posudku, ale starosta v návrhu usnesení uvedl revizi ceny daného pozem-ku. Tento její názor sdíleli i zastupitelé Vejvančický, Šlegl a Grösslová.  Tajemnice upozornila zastupitele, že revize prodejní ceny pozemku z rozhodnutí zastupitelů je velký problém z hlediska auditu hospodaření ÚSC, který to pravděpodobně vyhodnotí jako závaž-né pochybení v hospodaření města. Adamcová R. navrhla revokovat právě schválené usnesení. 
Hlasování o revokaci usnesení ZM-08-19.12.10-22              13:0:0 

23 ZM revokuje z důvodu zmatečného hlasování usnesení č. ZM-08-19.12.10-22 týkající se  revize ceny pozemku p.č. 668/1 v k.ú. Poběžovice u Domažlic. 
 Deckerová navrhla usnesení o změně a doplnění usnesení č. ZM-05-19.06.20-21 ohledně změny ceny prodávaného pozemku na 200,-Kč za m2. 
Hlasování o návrhu změny usnesení z 5. ZM                   3:9:1 

ZM mění a doplňuje usnesení č. ZM-05-19.06.20-21 tak, že kupní cena pozemku se stanovuje ve výši 200,-Kč/m2.  USNESENÍ NEBYLO PŘIJATO 
 Starosta předložil návrh usnesení o zadání revize znaleckého posudku. 
Hlasování o revizi znaleckého posudku                13:0:0 

24 ZM pověřuje starostu města objednáním nového znaleckého posudku ve věci stanovení ce-ny pozemku p.č. 668/1 v k.ú. Poběžovice u Domažlic za přítomnosti starosty, předsedkyně KV ZM a žadatele o pozemek na náklady odhadce, a to na základě zjištěných nedostatků v původním znaleckém posudku. 
 c) Prodej pozemků p.č. 141/4, 640/44, 640/47, 664/149, 664/157, 664/281, 664/285, 664/289, 982/1, 982/27, 982/31, 982/33, 982/34, 982/35, 982/36, 982/37, 982/39, 982/41, 982/43, 982/44, 982/45, 982/46, 988/2 vše v k.ú. Poběžovice u Domažlic. Jedná o výsledek jednání se společností Lesy ČR, s.p., ohledně možného prodeje zbylých částí po-toka a sjednocení tak vlastníka celého koryta na území města Poběžovice. V prodeji by bylo taktéž 
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zahrnuto věcné břemeno – lávka u zahrádek. Lesy ČR nechaly zpracovat znalecký posudek na prodej předmětných pozemků, který byl předložen na zasedání ZM. Zastupitelé obdrželi v podkladech pro zasedání návrh kupní smlouvy a geometrický plán se zaměřením lávky. Záměr města prodat předmětné pozemky schválila RM usnesením č. RM-24-19.11.06-20 a doporučuje ZM za stanovenou odhadní cenu pozemky prodat.  
Hlasování o prodeji pozemků                 13:0:0 

25 ZM schvaluje prodej pozemků p.č. 141/4, 640/44, 640/47, 664/149, 664/157, 664/281, 664/285, 664/289, 982/1, 982/27, 982/31, 982/33, 982/34, 982/35, 982/36, 982/37, 982/39, 982/41, 982/43, 982/44, 982/45, 982/46, 988/2 vše v k.ú. Poběžovice u Domažlic, druh po-zemků vodní plocha o celkové výměře 6.541 m2 společnosti Lesy ČR, s.p. se sídlem Pře-myslova 1106/19,  Hradec Králové, 500 08 Hradec Králové, IČ: 42196451, za cenu stano-venou znaleckým posudkem ve výši 327.050 Kč, s odečtením ceny za zřízení služebnosti ve výši 1.265 Kč a pověřuje starostu podpisem předložené smlouvy. 
 d) Bezúplatný převod pozemků p.č. 901/45, 902/27, 884/5 z vlastnictví města Poběžovice do vlastnictví Plzeňského kraje.  Jedná se o majetkoprávní vypořádání po dokončení a zaměření stavby „Rekonstrukce Masarykovy a Slovanské ulice“, kde byly geometrickým plánem č. 837-108/2019 odděleny pozemky dotčené stavbou silnice. Jedná se o pozemky, které se nachází pod aktuálně upraveným tělesem komunika-ce. Zastupitelé obdrželi žádost SÚS PK o převod dotčených pozemků. Čada opakovaně upozornil na nebezpečnou situace na mostě přes potok Pivoňka, kdy děti šplhají po zábradlí z druhé strany vozovky. Starosta uvedl, že o této situaci ví a hledá se řešení spolu s žádostí o odstranění držáku veřejného osvětlení na budově č.p. 219 a s žádostí o přesunutí sloupu v chodníku u nemovitosti č.p. 128. 
Hlasování o bezúplatném převodu pozemků                  13:0:0 

26 ZM schvaluje záměr města bezúplatně převést pozemky p.č. 901/45, 902/27, 884/5, vše v k.ú. Poběžovice u Domažlic, druh pozemku ostatní plocha/silnice, oddělené geometric-kým plánem č. 837-108/2019 o celkové výměře 109 m2 z vlastnictví města Poběžovice a po-věřuje tajemnici MěÚ Poběžovice zveřejněním záměru. 
 e) Bezúplatný převod pozemků p.č. 902/29, 902/28, 901/46, 901/44, 901/42 z vlastnictví Plzeň-ského kraje do vlastnictví Města Poběžovice.  Jako v předešlém případě se jedná o majetkoprávní vypořádání po dokončení a zaměření stavby „Rekonstrukce Masarykovy a Slovanské ulice“, kde byly geometrickým plánem č. 837-108/2019 odděleny pozemky dotčené stavbou silnice. Jedná se tedy o pozemky, které se nachází mimo těle-so komunikace. Zastupitelé obdrželi žádost SÚS PK o převod dotčených pozemků. 
Hlasování o bezúplatném převodu pozemků                13:0:0 

27 ZM schvaluje bezúplatný převod pozemků p.č. 902/29, 902/28, 901/46, 901/44, 901/42, vše v k.ú. Poběžovice u Domažlic, druh pozemku ostatní plocha/silnice, oddělených geometrickým plánem č. 837-108/2019 o celkové výměře 315 m2 z vlastnictví Plzeňského kraje do vlastnictví Města Poběžovice a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 
 f) Směna části pozemku p.č. 18/1 v k.ú. Šibanov za část pozemku p.č. 284/4 v k.ú. Šibanov s panem Macháčkem. Jedná se o směnu pozemků z důvodu zajištění přístupu na pozemek města. Vedlejší komunikace je bohužel v soukromém vlastnictví. Směna proběhne bezúplat-

stránka 12 

AdD AdR Dec Dur Gro JaK JaJ Kch Kop Kuč Šle Vej Ves Vog Záh 

+ + + X + + X + + + + + + + + 

AdD AdR Dec Dur Gro JaK JaJ Kch Kop Kuč Šle Vej Ves Vog Záh 

+ + + X + + X + + + + + + + + 

AdD AdR Dec Dur Gro JaK JaJ Kch Kop Kuč Šle Vej Ves Vog Záh 

+ + + X + + X + + + + + + + + 



ně, pozemky budou směněny ve stejné výměře. Do budoucnosti je možné jednání i s majitelem pozemku p.č. 18/3 Ing. Halavičem o odkup jeho pozemku a pak by vznikl jed-notný pozemek s možností využití na minimálně 2 stavební parcely. 
Hlasování o směně pozemku                  13:0:0 

28 ZM schvaluje záměr města směnit část pozemku p.č. 18/1 v k.ú. Šibanov o výměře 272 m2 druh pozemku ostatní plocha – jiná plocha dle geometrického plánu č. 63-657/2019 a po-věřuje tajemnici MěÚ Poběžovice zveřejněním záměru. 
 8. Obecně závazná vyhláška č. 04/2019 o místních poplatcích ZM bylo předloženo aktualizované znění obecně závazné vyhlášky o místních poplatcích, kde do-šlo vlivem novelizace zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích s účinností od 1. 1. 2020 ke změně terminologie (např. poplatek z pobytu apod.) a dále k úpravě některých poplatků (za umís-tění zařízení cirkusů, za vyhrazení trvalého parkovacího místa). Závažnější změny vyhláška neob-sahuje. Zastupitelé obdrželi také právní posouzení návrhu obecně závazné vyhlášky od Minister-stva vnitra. Rada města tento návrh vyhlášky projednala na svém zasedání a doporučila ji ZM v předloženém znění schválit. Tajemnice poskytla podrobné informace o změnách v obecně závazné vyhlášce. 
Hlasování o OZV č. 04/2019                  13:0:0 

29 ZM vydává Obecně závaznou vyhlášku č. 04/2019 o místních poplatcích v předloženém znění. 
 9. Obecně závazná vyhláška č. 06/2019 o místním poplatku za provoz systé-mu shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů ZM je předkládáno aktualizované znění vyhlášky o místním poplatku za provoz systému shromaž-ďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů, kde došlo opět především ke změně terminologie. Sazby byly ponechány v původní výši. Zastupitelé obdrželi ta-ké právní posouzení návrhu obecně závazné vyhlášky od Ministerstva vnitra. Rada města tento ná-vrh vyhlášky projednala na svém zasedání a doporučila ji ZM v předloženém znění schválit. Tajemnice poskytla podrobné informace o změnách v obecně závazné vyhlášce. Starosta informoval o proběhlých jednání se společnostmi na odvoz komunálního odpadu pro příští rok. Jako úkol do budoucna je promyslet možnosti změny systému odvozu komunálního od-padu, tak aby nový systém zohlednil snahu obyvatel o třídění odpadu a zároveň nedocházelo k černým skládkám. Za současného předpokladu vyčerpání kapacity skládky Lazce v roce 2024 je třeba počítat se změnami v celém systém odvozu a ukládání odpadu se bude muset revidovat.  
Hlasování o OZV č. 06/2019                 13:0:0 

30 ZM vydává Obecně závaznou vyhlášku č. 06/2019 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů v předloženém znění. 
 10. Obecně závazná vyhláška č. 03/2019 o evidence označených psů a jejich chovatelů ZM je předkládán návrh nové OZV o označování psů, jelikož od 1.1.2020 vejde v účinnost nová legislativní úprava o povinném trvalém označování psů. Pro město je důležité, aby chovatelé psů 
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zavedli toto označení i do evidence na MěÚ, což v budoucnu po pořízení čtečky čipů velice usnad-ní práci s dohledáváním majitele zaběhnutých psů. Zastupitelé obdrželi právní posouzení návrhu obecně závazné vyhlášky od Ministerstva vnitra. Rada města tento návrh vyhlášky projednala na svém zasedání a doporučila ji ZM v předloženém znění schválit. Starosta uvedl, že je to alespoň nějaká šance zjistit chovatele odchyceného psa. Samozřejmě po-kud to bude pes z jiné obce, tak číslo v registru mít nebudeme, ale v případě, že pes nebude mít čip vůbec, můžeme celý případ předat Policii ČR, protože došlo k porušení zákona. Adamcová R. se dotázala na možnost tetování v OZV.  Tajemnice uvedla, že zákon umožňuje jako trvalé označení psa čip i tetování. Obě možnosti musí mít chovatel psa v očkovacím průkazu psa a toto číslo je podle této nové vyhlášky povinen nahlá-sit na MěÚ Od 1.1.2020 pokud nebude mít chovatel trvale označeného psa, veterinář ho nenaočku-je proti vzteklině a tím chovatel porušuje veterinární zákon.  
Hlasování o OZV č. 03/2019                 13:0:0 

31 ZM vydává Obecně závaznou vyhlášku č. 03/2019 o evidenci označených psů a jejich cho-vatelů v předloženém znění. 
 11. Obecně závazná vyhláška č. 05/2019, kterou se zrušuje OZV č. 01/2005 po-žární řád města Poběžovice ZM je předkládán návrh nové OZV č. 05/2019, kterou se zrušuje OZV č. 1/2005,  Požární řád města, který již není aktuální a bude nahrazen směrnicí, u které jsou případné změny a aktualizace mnohem operativnější a rychlejší než u obecně závazné vyhlášky. Zastupitelé obdrželi právní po-souzení návrhu obecně závazné vyhlášky od Ministerstva vnitra. Rada města tento návrh vyhlášky projednala na svém zasedání a doporučila ji ZM v předloženém znění schválit. 
Hlasování o OZV č. 05/2019                  13:0:0 

32 ZM vydává Obecně závaznou vyhlášku č. 05/2019, kterou se zrušuje obecně závazná vy-hláška č. 1/2005, požární řád města Poběžovice v předloženém znění. 
 12. Schválení cen vodného a stočného v lokalitách Poběžovice a Šitboř pro rok 2020 ZM obdrželo návrhy cen vodného a stočného pro rok 2020. Do vodného a stočného se promítlo výrazné navýšení ceny elektrické energie (skončilo období cenové fixace a nepodařilo se vysoutě-žit elektřinu v lepší cenové hladině), navíc vzrostly mzdové náklady a ceny za uložení odpadů, ce-ny za vstupní materiál, pohonné hmoty a jedna legislativní změna – zavedení mýta na silnicích I. třídy. Po jednáních se společností CHVaK se podařilo v některých oblastech po zavedení efektiv-nějších opatření náklady snížit, ale bohužel i tak je celkové navýšení citelné. V květnu 2020 se však sníží DPH v této oblasti z 15% na 10% a tak od tohoto období bude cena ve srovnání s letošním rokem navýšena pouze o 0,49%, finančně o 0,46 Kč v kombinaci vodné + stočné. Od 1. 5. 2020 se navýší cena pro vodné o 0,53 Kč, což je 1,46 % a cena pro stočné klesne o 0,07 Kč, což je -0,12 %.  Starosta doplnil, že samotná inflace se tento rok pohybovala od 2,4 % po 2,9 %. Existuje mož-nost, jak snížit cenu vodného a stočného, ale ta spočívá ve snížení výše inkasovaného nájemného za vodohospodářskou infrastrukturu. Poté by muselo město výrazně dotovat Fond obnovy vodo-hospodářské infrastruktury z vlastního rozpočtu. RM tento bod projednala na svém zasedání a do-poručila ZM navržené ceny vodného a stočného schválit. Možnost jak ceny vodného a stočného jde snížit je snížení nájemného za kanalizaci a vodovody a nebo použít zisk CHVaKu ve formě vy-placených dividend za akcie. Tato možnost není opakovaně průchodná u Vodohospodářského svazku obcí Domažlicka. Je snaha zisk CHVaKu vykazovat a pak je možnost tyto prostředky půj-
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čit zapojeným obcím. Občan Královec se dotázal, zda má město k dispozici rozbory vody od provozovatele. Starosta uvedl, že na vyžádání jsou tyto rozbory od provozovatele poskytovány. Této možnosti využívá, především při analýze situace okolo vyšší koncentrace dusičnanů v odebraných vzorcích, což bude město muset vyřešit úpravnou vody. Dále byly rozbory vyžádány na základě stížností ob-čanů v Šitboři na zápach vody po chloru, když tam přestal fungovat dávkovač. Šlegl se dotázal na následky neschválení navržených cen. Starosta uvedl, že ZM může schválit jinou cenu, popř. nechat ceny jako v roce 2019 a pak ten roz-díl bude hrazen z nájemného a tím půjde méně prostředků do Fondu obnovy vodohospodářské in-frastruktury. Deckerová zmínila možnost použití nerozdělovaného zisku společnosti CHVaK.  Starosta zopakoval, že to by bylo jen formou vyplácení dividend a to nebylo schváleno na jednání Vodohospodářského svazku obcí Domažlicka Královec se dotázal, zda je možné kontrolovat, kolik prostředků je ve Fondu obnovy vodohospo-dářské infrastruktury. Starosta toto potvrdil, protože v účetnictví je tento fond analyticky oddělen, což potvrdila i pří-tomná hlavní účetní MěÚ paní Tarková. 
Hlasování o návrhu cen vodného a stočného                                  10:3:0 

33 ZM schvaluje pro rok 2020 cenu vodného ve výši 32,90,- Kč bez DPH za 1 m3 a cenu stoč-ného ve výši 52,75,- Kč bez DPH za 1 m3 pro lokalitu Poběžovice a vodné ve výši 32,90,- Kč bez DPH za 1 m3 pro lokalitu Šitboř. 
 13. Smlouva o předplacení nájemného se společností CHVaK a.s. Již dříve byli zastupitelé informováni o tom, že je třeba před dokončením kanalizace v Šitboři a napojení na ČOV v Poběžovicích odstranit velké množství balastních vod, které přitékají netěsnou kanalizací v ulicích Krátká, Horní, Dolní, Otovská, Finská a Zahradní. Byly provedeny kamerové zkoušky a bylo ověřeno, že kanalizace vybudovaná počátkem 90-tých let netěsní a dochází k prorůstání kořenů do potrubí a hlavně kanalizace funguje jako drenáž a odvádí čistou podpovr-chovou vodu do ČOV, kde velmi zatěžuje její kapacitu. V podkladech obdrželi zastupitelé zprávu Ing. Jaroslava Jiřince o kapacitních možnostech naší ČOV a podmínce odstranění balastních vod před připojením Šitboře. Město již tento problém částečně řešilo sanací sběrače B v ulici Žižkova, ale utěsněný sběrač zapříčinil zvýšení spodních vod, které následně sbírají do potrubí odbočky v předmětných ulicích. Bylo by částečně možné sanační práce provést bezvýkopovou metodou po-mocí vloženého rukávu, ale dle kalkulace tyto práce vychází pouze o málo levněji, a navíc nejdou díky menším průměrům potrubí použít všude. Jelikož ve většině výše uvedených ulicích nejsou dokončené povrchy, vedení města se přiklání ke kompletní výměně potrubí za potrubí PVC, kde bude zaručena těsnost a je zde předpoklad delší životnosti. Celá oprava je kalkulována na 6.516.000,- Kč. Jelikož město není schopno tuto opravu bez finanční výpomoci zajistit z vlastních prostředků, lze využít nabídku společnosti CHVaK ve formě „předplaceného nájemného“. Po dis-kusi v RM bylo usnesením doporučeno ZM využít formu předplaceného nájemného na 7 let, kdy  vznikne ve Fondu obnovy vodohospodářské infrastruktury rezerva cca. 1.641.000,- Kč na případné jiné rekonstrukce a opravy vodohospodářské infrastruktury. Náklady na tuto půjčku představují dle navržené dohody jednoroční PRIBOR + 2 body bez dalších poplatků. Místostarosta upřesnil, že nejhorší situace je v ulici Otovská, Finská a Zahradní. Stará technolo-gie ČOV byla sice kapacitně vyhovující, ale technologicky už nevyhovovala požadavkům města. Deckerová se dotázala, zda opravy bude provádět společnost CHVaK. Starosta to potvrdil, protože v dané situaci je to nejlogičtější řešení. CHVaK jako provozovatel kanalizace si to bude opravovat pro sebe.  Deckerová upozornila, že náklady na tuto zakázku jsou vyšší jak 6 000 000,-Kč a pokud to získá CHVaK bez výběrového řízení může dojít k porušení zákona o veřejných zakázkách. Starosta tento problém řešit s Ing. Gožďálovou, statutární ředitelkou společnosti CHVaK a obdr-
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žel od ní právní rozbor Mgr. Jana Lašmanského, LL.M., který starosta předložil zastupitelům na zasedání. Z tohoto právního rozboru vyplývá, že pro možnost aplikace tzv. vertikální spolupráce dle § 11 ZZVZ je od 1.10.2016 nezbytné splnit následující podmínky: obec ovládá CHVaK ob-dobně jako své vnitřní  organizační jednotky, v CHVaK nemá majetkovou účast jiná osoba než obce a více jak 80% činnosti CHVaK je prováděno při plnění úkolů od ovládajícího veřejného za-davatele. Tyto podmínky jsou splněny. Občan Královec se dotázal, proč obec Šitboř odešla od provozovatele PRAVES ke společnosti CHVak.  Místostarosta upřesnil, že společnost PRAVES nebyla schopna zajistit pitnou vodu v Šitboři v době sucha a z tohoto důvodu se sama vzdala dodavatelských služeb pitné vody v Šitboři. Šlegl navrhl přesunout tento bod jednání na příští zasedání ZM a do té doby zjistit jiné možnosti získání finančních prostředků na tuto opravu. Starosta uvedl, že vedení města již zjišťovalo jiné možnosti financování. V současné době není reálně brát si další půjčku u banky a žádná banka nenabídla lepší podmínky než od CHVaK nabíd-nuté podmínky úroku ve výši ročního PRIBORU + 2 body. Dalším nebezpečí je protahování celé-ho rozhodnutí o opravě kanalizace v Poběžovicích, které způsobí, že město nedostane dotaci na dokončení kanalizace v Šitboři. Podle plánu společnosti CHVaK může být celá oprava kanalizač-ních přípojek hotová do konce února 2020. Místostarosta uvedl, že město samozřejmě může vyhlásit výběrové řízení, ale nemá jistotu kolik to bude ve výsledku stát a kdy to bude hotové. Vogeltanzová upozornila na nutnost po opravě kanalizace uvést povrch ulic do původního stavu. V rozpočtu na to nenašla výdaje. Starosta v předloženém rozpočtu našel výdaje na povrch jak pro ulici Krátkou tak pro ulici Horní. 
Hlasování o dohodě na předplacené nájemné                       9:0:4 

34 ZM schvaluje Dohodu o předplacení nájemného se společností Chodské vodárny a kanali-zace, a.s., se sídlem Bezděkovské předměstí č.p. 388, 34478 Domažlice na 7 let ve výši 8.157.025,- Kč za účelem získání finančních prostředků na opravu kanalizačního řadu v Krátké, Horní, Dolní, Otovské, Finské a Zahradní ulici a pověřuje starostu podpisem té-to Dohody v předloženém znění.  
 14. Informace o činnosti Finančního a Kontrolního výboru ZM Informace o činnosti Kontrolního výboru ZM 
Informaci o činnosti KV podala jeho předsedkyně Adamcová R., která uvedla, že 4. schůze KV ZM se konala 21.11.2019 a na ní proběhla kontrola usnesení ze 7. zasedání ZM a z 23. a 24.  zase-dání RM bez nedostatků.  Omluvila se zastupitelům za to, že ještě neobdrželi zápis z této schůze, bude jim zaslán dodatečně. KV ZM navrhl zorganizovat setkání zastupitelů s osadními výbory a s členy výborů ZM, předběžně byly navrženy dva termíny 31.1.2020 nebo 7.2.2020. Toto setkání bude dobrovolné a je snaha o vzájemné seznámení a setkání i se zástupci spádových obcí.  
Informace o činnosti Finančního výboru ZM Informaci o činnosti FV podala jeho předsedkyně Deckerová již při projednávání návrhu rozpočtu města na rok 2020. Zápis z 8. schůze FV byl zastupitelům poskytnut. 
Hlasování o činnosti KV ZM a FV ZM                 13:0:0 

35 ZM bere na vědomí informaci o činnosti KV ZM a FV ZM. 
 15. Různé a diskuze Adamcová R. informovala o stížnostech občanů na obyvatele nemovitosti na Sv. Jiří, kteří prohle-dávají nádoby na odpad po městě a dělají nepořádek. Zároveň upozornila, že se jedná o agresivní 
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jedince a varovala zastupitele před snahou jim v jejich konání zabránit. Starosta uvedl, že již o té-to situaci informoval Policii ČR a znovu je požádá o spolupráci. 
 Občan Královec konstatoval, že zasedání ZM probíhalo jako v minulosti. Zastupitelům jsou na poslední chvíli předneseny důležité podklady rozhodují rychle a bez řádné přípravy. Dále vyjádřil své přesvědčení, že i současné zastupitelstvo je jakýmsi způsobem ovlivňováno minulým vedením města. Adamcová R. uvedla, že podklady pro zasedání ZM zastupitelé obdrželi již 6. a 7. 12. 2019. Dále občana Královce upozornila, že ji jeho vyjádření jako člena zastupitelstva uráží . Mís-tostarosta zdůraznil, že jednotlivé problémy jsou již před zasedáním ZM několikrát řešeny a dis-kutovány s různými subjekty, že zastupitelé mají možnost předkládat své návrhy a své podklady pro jednání. Všechna rozhodnutí jsou podložena argumenty a zastupitelé rozhodují podle svého nejlepšího přesvědčení. Deckerová informovala, že jednání se starostou a s vedením města probí-hají i mimo zasedání ZM, ohradila se proti tvrzení, že jsou zastupitelé stavěni před  hotová roz-hodnutí a potvrdila, že o všech bodech jednání jsou zastupitelé včas informováni. Starosta uvedl, že se snaží jednat a být otevřený všem podnětům. Přesto je možné, že z časových důvodů jsou možná zpoždění v reakci na jednotlivé podněty. Jedná s KV ZM a s FV ZM přímo a účastní se je-jich zasedání. Spolupracuje s úředníky MěÚ a s místostarostou.    Občan Královec poskytl zastupitelům fotografii bývalého starosty Mgr. Hynka Říhy v chodském kroji, což považuje za zesměšňování chodské tradice. Adamcová R. považuje za absurdní před-kládat  na ZM fotografii, která zachycuje půlnoční překvapení na městském plese v roce 2017. Jednalo se o zábavu a recesi, která nikoho neměla zesměšnit nebo urazit a nechápe, proč to má ně-jakým způsobem zastupitelstvo řešit. 
 Občan Čada se dotázal na záměry s domem č.p. 2 na náměstí Míru. Starosta potvrdil, že město má zájem tuto nemovitost koupit a nejprve zajistit bezpečnost chodců v jeho okolí. Do budoucna je možné jeho využití např. pro ubytování, pro poskytnutí konferenčních místností a občerstvení atd. Je to budova na lukrativním místě v centru města vedle MKIS se základní rekonstrukcí vnitř-ního vybavení. Zatím není známa jeho cena, ale město to nebude kupovat za jakoukoliv cenu. 
 Občan Čada se dotázal, zda se skutečně bude osazovat socha německého vojáka na místo pod kostelem. Jeho děd zemřel v koncentračním táboře a nepovažuje za vhodné mít v centru města pa-mátník německých vojáků. Starosta to potvrdil, že socha se bude osazovat dne 11.11.2020. Dále upozornil pana Čadu, že se jedná o vojáka rakousko-uherské armády a je to památník občanům města, kteří padli za 1. světové války, kdy většina občanů města byla německé národnosti. To jsou historická fakta, která je třeba připomínat i v současnosti, protože každá oběť války si zaslouží vzpomínku.  Občan Královec vyjádřil své rozhořčení nad tím, že se vedení města setkává s vede-ním krajanského sdružení Sudetendeutsche Landsmannschaft. Starosta uvedl, že to je základní princip demokracie. I lidé s rozdílnými názory se setkávají a diskutují spolu.  
 Občan Němec navrhl  dům č.p. 2 na náměstí Míru strhnout a vytvořit tam přehlednou křižovatku. Deckerová uvedla, že u památkově chráněné budovy v městské památkové zóně to je nereálné.  
 Občan Němec upozornil na rozdíly ve výši pachtovného a v kupních cenách pozemků. Opakovaně požádal o písemný posudek o stavu stromu v ulici Budovatelů u bytového domu č.p. 383. Staros-ta uvedl, že o písemný posudek již bylo požádáno prostřednictvím OVŽP MěÚ Poběžovice. 
 Občan Němec nesouhlasí s názorem, že osazení dopravního značení v ulici Smetanova musí mít vyjádření Dopravního inspektorátu Policie ČR. Starosta potvrdil, že místní komunikace IV. třídy jsou určeny pro smíšený provoz a dopravní značení může být osazeno pouze se schválením DI PČR. 
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Občan Musil poděkoval za zajištění vyřezání křoví u mostu v Mariánské ulici a potvrdil, že se vý-razně zlepšily rozhledové podmínky při výjezdu z ulice Nádražní. Starosta za to poděkoval zastu-pitelce Záhořové, která to osobně zajistila u SŽDC.  
 Starosta poděkoval všem přítomným a popřál jim klidné prožití vánočních svátků a úspěšný nový rok 2020. 
 
 Dne 12.12. 2019 zapsala Ing. Pavlína Vejvančická, Ph.D., tajemník MěÚ Poběžovice. 
 
 
 
 Ověřovatelé: 
 
 
 
 
 ……………………………       …………………………….. 
 Petr Šlegl          Petr Vejvančický 
 
 
 
 
 ……………………………       …………………………….. 
 Martin Kopecký, starosta        Pavel Veselák, místostarosta 
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